



RECRUITMENT OF A FIRM

Lutheran World Relief (LWR), a non-governmental organization is looking for a qualified consulting firm to carry out the Final Evaluation (FE) of its Sesame Marketing and Exporting (SesaME) project funded by the United States Department of Agriculture and implemented in Burkina Faso through its Food for Progress program.

To obtain the ToRs or any other related documents, interested candidates should express their interest by sending an e-mail to sesamefinaleval@lwr.org.

Clarification questions are permitted no later than the May 1st, 2025 at 5:00 pm Burkina Faso time by email to sesamefinaleval@lwr.org.

The candidates interested must submit a proposal in French and in English to LWR **no later than May, 15, 2025 at 5:00 p.m. Burkina Faso time**, by email to sesamefinaleval@lwr.org (with the subject line "Application for the final evaluation of the SesaME Project").

RECRUTEMENT D'UN CABINET POUR CONSULTATION

Lutheran World Relief (LWR), une ONG Internationale américaine est à la recherche d'un cabinet de consultation qualifié pour l'Evaluation Finale (EF) de son projet Sesame Marketing and Exporting (SesaME) financé par le Département d'Agriculture des Etats-Unis et implémenté au Burkina Faso a travers son programme Food for Progress.

Pour obtenir les TdRs ou tout autre document afférent, les candidats intéressés devront manifester leur intérêt en envoyant un e-mail à sesamefinaleval@lwr.org.

Les questions de clarification sont autorisées au plus tard le 01 Mai 2025 à 17 heures, heure du Burkina, toujours en envoyant un e-mail l'adresse sesamefinaleval@lwr.org.

Les candidats intéressés doivent soumettre une proposition en français et en anglais à LWR au plus tard le **15 mai 2025 à 17h00**, heure du Burkina Faso, par email à sesamefinaleval@lwr.org (avec pour objet « Candidature à l'évaluation finale du projet SesaME »).